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iitri"A"t Lars-Erik tamen, Jon Egil Johnsen, Jørge1 Otsmo'

Helgesen, omv nats , iirÅine sri:"åå"itaa, tngår s' Åsle og

Ikke tilstede: Inger Lise Fernløf og Carine Andreassen.

Referent: Kristian Åsle

Endre Steinbru, Per
Kristian Åsle.

Endre/Alle
Endre

Olav/Jon
EgiUInger
Lise

,^

nde bemerkninger:

- web-sia.o : Endre holder vedlike og korrigerer.

Alle har ansvar for å komme med innspill!

- Værstasjonen: Endre foretar nødvendig innkjøp'

- Egen vimPel til sommercruise:

Styret er litt skeptisk til en egen vimpel som blir en

sammenblanding av FS- vimpel og en ny'

Skade på sommerskolen 2010

VimrmttkopiavbrevfraGjensidigetilPetterEik-
Andresen.
Selskapet mener at skaden var et hendelig uhell og

,tirgå kan lastes. Vi tar dette til etterretning og

foretir oss foreløpig ikke mer denne saken'

Vi tar en giennomgang av forsikringene våre innen

17.9.

Regattaer/Bemanning

Gj enno mførte arran gement :

§å eikk bra på,r*nit, men vi hadde problemer med

parkiring på Slippen og langs veien'

var ikke på vår side, men

30/11

31/11

32m



meget vellykket sosialt arr.
Vi takker Mague Tønnesen og hans stab!

Kommende arr:
Konfroll på det meste, men litt mangelfult torsdag

og fredag i HRW.

Kioskløsning med Bin under NC fungerte fint og vil bli
prøvd igien.
-WS2S: Kontroll på det meste bortsett fra bespisning

etc.
-Homlungen: 13.8- vi må stille med 3 mann.

Per, sammel med Stian og Jon Egil møter Hvaler og

følger opp dette.

- NM Melges i sept.: Fremdeles litt mangfullt-

33/11 lOmrådeplanen
Behovet for mer penger til konsekvensutreding.

Styret ga Jon Egil og Lars Erik fullmakt til å forhandle

fram et forslag til løsning/framdriftsplan som skal å
prosess ut av "dødvannet" og senere eventuelt legge

fram forslag for ekstraordinært årsmøte

34lll I Brygga

| -g-p*t fra Helgesen om båtplasser og parkering' Iflg
f'r stad Kommune har Helgesen veirett og hevd på 2

båtplasser.
Dei foreslåes å si opp plassene 4 og 12 og tilby plass på

den faste brygga til en avtalt Pris'
Forslag til brev innen 17 .9.

TÆI:
Per Arne informerte om sommercruiset og mulig
klubbkveld på høsten.

B/tJ:
Jørgeninformerte og stikkord er:

-seilkurs: 12 påmeldt/6 kommet hittil. Vidar Moe

trener.
-Joller:



Optimister tilbake fra rep. Två-kronaet:Zjoller lekker

og en kjøl er borte.
Jørgen går igfennom og sender regning til siste

leietaker.
Vi må bli mer restriktive til utleie/ bare brukes ved

slippen.
Status:- Båter må repareres/følge opp utleie/ stoppe

utleie. Depositum. Jørgen har ansvaret.

Neste styremøter:
22. august 2011 kl 1900.

1?. september (HYC hele dagen- flyttet fra 15.10)
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